
Protokoll  
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
Styrelsemöte 15 maj 2024, 18.30 Konferensrummet, Björkö Skola 

 
1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 

  
2. Närvarande: Anna Törnqvist, Anna Alveros, Ingemar Eliason, Martin Neselrot, Johan 

Karlsson, Lars-Gösta Alsterberg, Niklas Fahlén, Helena Larsson och Åsa Vernersson. 
 

3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 
 

4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes med följande tillägg under övriga frågor: 
Ekonomi, ”Gör plats Björkö”, Projekt Torsholme samt möjlighet till förtidsröstning på 
Björkö i samband med EU-valet 

 
5. Fokuspunkter och verksamhetsplan för 2024 

Det preliminära förslaget på fokus för verksamheten 2024 som tidigare styrelse tagit 
fram gicks igenom. 
Den nya styrelsen tyckte att framtaget förslag var bra och förslaget beslutades gälla 
som fokus för verksamhetsåret 2024. 
 

6. Outdoor: 
Städdag – ”Håll Sverige rent” planering för 21 september 
Vi skriver in information om att detta event kommer i Björkö-Nytt. Planering sker 
på kommande möte. 
Invigning av ”norra slingan”, inkl städning i området 
Det blir ingen formell invigning men vi kommer att skriva om slingan i Björkö-Nytt. 
Owe har informerat om att slingan är klar samt bjudit in till städning längs sträckan 
via Facebook och mycket har städats bort. Kvar att städa är stranden där det 
finns mycket skräp och information om hur städningen går till läggs till i texten i 
tidningen. Owe och Helena samordnar texten och hänvisar till kartan på ”Upplev 
Björkö”. 
Förslag för tömning av soptunnor (Timmervik, Tors Holme mm) 
Johan redovisade förslag på kostnad, 2 timmar /dag i 6 veckor under sommaren. 
Total kostnad ca 11 000 kr (för ungdomar mellan 15 och 18 år). Kostnaden 
föreslås finansieras av de olika verksamheterna i hamnen samt hamnföreningen. 
Hur soporna ska slängas måste också hanteras förslagsvis genom samtal med 
hamnen och tippen. Johan kan gå in som arbetsgivare. Styrelsen beslutade att vi 
går på förslaget och Johan tar fram förslag på annonsering efter arbetskraft samt 
kontaktar verksamheterna angående finansiering. BSSF tar ansvar för 
finansiering för den del av kostnaden som inte täcks av övriga finansiärer. 
Förslag för upprustning av, och nya, vilobänkar  
(Bänken på Röseberget berget behöver lagas) 
Vi planerar för att bygga bänkar i samband med städdagen den 21 september. 
 

7. Plan och Bygg: 
Skrivelse om kollektivtrafiken, samt laddplats  
Anna har börjat på en skrivelse och kommer att kalla Åsa, Lars-Gösta, Sara, 
Anna A och Martin till en avstämning.  
Trafiksäkerhetsvandringen – Owe 
Kvarstår till kommande möte. 
 
 



Tillgänglighet till kommunala badplatser 
Ingemar lyfte frågan under övriga frågor på senaste Samhällsbyggnadsnämnden 
och fick beskedet att kommunen inte har några medel för sådana åtgärder i år. 
Nämnden kommer dock att avsätta medel för sådana åtgärder under nästa år. 
Kommunen kommer i år att kontakta markägarna för upprustning av vägen till 
Klarvik så den frågan utgår från föreningens agenda. 

 
8. Ö-samråd 23/4 – Niklas och Ingemar 

Ingemar redogjorde för punkter som togs upp på mötet. Bland annat så uppmanade 
polisen att alla ska anmäla brott som sker på öarna för at de ska kunna tillsätta 
resurser. Frågan om ö-rådet ska användas som remissinstans för kommunen fick 
man inget rakt svar på av kommunen så den frågan fortsätter vi att bevaka. Positiv 
anda på mötet och de olika öarna som var representerade var positiva till forumet.  
 

9. ”Träffpunkt för äldre” på Björkö, 22/4 
Helena fortsätter att bevaka frågan. 
 

10. Träff för nya björköbor, 14/5  
Positivt möte med 12 nyinflyttade i lägenheterna där kyrkorna, 
Hembygdsföreningarna och BSSF var representerade. 
 

11. Beslut betr. Samordning med ”Roddarna”  
Lars-Gösta och Owe har haft möte med roddarna och förklarat de olika 
förutsättningarna som gäller för att klubben ska gå in som projekt i BSSF. 
Roddklubben är införstådd med förutsättningarna och att de måsta finansiera sin 
egen verksamhet. 
Niklas har även haft kontakt med roddklubbens kassör som redovisade de 
ekonomiska förutsättningarna. Niklas redovisade olika möjligheter till utveckling och 
möjliga alternativ till ytterligare finansiering. 
Styrelsen beslutade att ta in Roddklubben som ett projekt i BSSF då förutsättningarna 
som sattes upp vid föregående möte uppfylls. Vi lägger detta projekt som en egen 
sektion då det är en stadigvarande verksamhet/aktivitet. 

 
12. Hamnprojektet - Aktivitetsplatsen 

Medlemmar från gruppen som jobbar med aktivitetsplatsen i hamnen redovisade 
förslag till uformning av platsen innan styrelsemötet. Gruppen vill att BSSF går in som 
ansvarig för ansökan av finansiering från Allmänna Arvsfonden och bli huvudman för 
aktivitetsplatsen. Styrelsen anser att det är viktigt att gränsdragning mellan BSSF och 
Hamnen tydliggörs och att finansieringsfrågan löses både för investering och 
långsiktig drift- och underhåll för att kunna ta ställning till ett eventuellt 
huvudmannaskap. Styrelsen beslutade att BSSF kan stå som ansvariga på ansökan 
om finansiering. Beslut om huvudmannaskap kommer att lyftas på kommande 
medlemsmöte för omröstning i höst. 
 
 

13. ”Björkdungen” – ev samarbete? – Anna B 
Kvarstår till kommande möte. 
 

14. Kontakt med Hyppelns öråd – Anna T 
Kvarstår till kommande möte. 
 

15. Björkö-Nytt sommarnummer 
Kartan i tidigare nummer behöver uppdateras m a p verksamheter. 
Gruppresentationerna måste in till Helena omgående. 
Nya utdelningsområden – Helena skickar ut i separat mail. 



 
16. Övriga frågor: 

Ekonomi 
Lars- Gösta redovisade föreningens ekonomiska status. Vi ligger fortfarande kvar 
med positivt resultat över budget vid sammanställning 30 april. Ingen större 
förändring sedan i mars. 
 
 ”Gör plats Björkö” 
Niklas har fått information om att kommunen under oktober kommer att inviga ett 
konstverk vid Björkö skola. Konstverk har tagits fram av en konstnär tillsammans med 
elever på skolan. 
 
Projekt Torsholme 
Projektet har levt under 3 år och startade som en kreativ idé och i dagsläget finns 
inget beslut om genomförande då det inte finns något definierat förslag framtaget. 
BSSF har vid flera tillfällen annonserat efter personer som är intresserade av att driva 
projektet men har inte fått något svar. Styrelsen beslutade att vi lägger ner fortsatt 
arbete med projektet men att vi är villiga att ta upp frågan igen om det kommer några 
personer som är intresserade av att driva projektet vidare. 
 
Möjlighet till förtidsröstning på Björkö i samband med EU-valet 
I dagsläget finns ingen möjlighet att förtidrösta på Björkö. Niklas tar upp frågan med 
kommunen. 
 

17. Nästa möte 
2024-06-17 kl 18:30 i Björkö skola 
 

18. Mötet avslutades 
 

Bohus-Björkö 2024-05-15 
Sekreterare:    Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 
 


